
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. januar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 620 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lo-

rentzen (V). 

 

Spørgsmål nr. 620: 

”Ministeren bedes redegøre for, om informationen af Sundhedsstyrelsen har været 

fagligt optimal i den aktuelle sag fra Silkeborg? Specielt i lyset af, at Dansk 

Lungecancer Gruppes formand i pressen har undsagt, at ”alle med mindste 

mistanke om lungekræft skal henvises til fulddosis CT”. 

 

Svar: 

Da der til brug for besvarelse af spørgsmålet skal indhentes bidrag fra Sundhedssty-

relsen, er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. 

 

Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo marts 2021. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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